
   

 

 

ENVIRONMENTAL MANAGEMENT  
SYSTEM CERTIFICATE 

Certificate No.  00124E32024R7M/3200 

We hereby certify that  

Tyco Electronics (Kunshan) Ltd. 
Business Registration Number: 9132058371150554X4 

 
 

Registered / Operation Address: No.424, Yangguang Middle Road, Zhangpu Town, Kunshan City, Jiangsu Province, China   

by reason of its 

Environmental Management System 
has been awarded this certificate for compliance with the standard 

ISO 14001:2015 
The Environmental Management System Applies in the following area: 

   
Production and Correlative Management Activities of Power Cable Accessories ( Power Fittings - Clamps, Plastics and Rubber Products) 

Certified since: August 12, 2003  Valid from: May 22, 2024  Valid until: June 11, 2027 
 

 

After a surveillance cycle, the certificate is valid only when used together with an Acceptance Notice of Surveillance Audit issued by CQC.  

Please access www.cqc.com.cn for checking validity of the certificate. 

This certificate and its relevant information can query in the website of Certification and Accreditation Administration of  

the People's Republic of China ( www.cnca.gov.cn). 

 

 

http://www.cnca.gov.cn/


  

 

 
环境管理体系认证证书 

证书编号：00124E32024R7M/3200 

兹证明 

泰科电子（昆山）有限公司 
统一信用代码:9132058371150554X4 

 

注册/运营地址：中国江苏省昆山市张浦镇阳光中路 424 号 

环境管理体系符合标准： 

GB/T 24001-2016 / ISO 14001:2015 
 

通过认证范围如下： 

电力电缆附件（电力金具-线夹、塑胶产品）的生产及相关管理活动 

 

首次发证日期：2003年8月12日 本次发证日期：2024年5月22日 有效期至：2027年6月11日 
 
 
 

在一个监督周期后，本证书必须与CQC签发的监督审核合格通知书合并使用方可有效。查询证书有效状态请登陆www.cqc.com.cn。 
本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会公示的网站（www.cnca.gov.cn）上查询 

 

http://www.cqc.com.cn/

